
ACTE PLE EXTRAORDINARI  
DATA 03 DE JULIOL  DE 2007 
HORA 9  DEL VESPRE  

 
ORDRE DEL DIA PRESIDENT: L’Il�lm. Alcalde 

Ignasi Giménez Renom 

- Antònia Pérez Ballonga. 
- Aleix Canalís Alsina. 
- José Eduardo González Navas. 
- Jordi Carcolé García. 
- Óscar Lomas Cortés. 
- Josefa Martínez Romero. 
- Glòria Massagué Casals. 
- Joan Creus Oliveras. 
- Mercè Giménez Renom. 
- Montserrat Gatell Pérez. 
- Gemma Perich Vidal. 
- Mercè Vallès Corominas. 
- Jordi Román Clusella. 
- Antoni López Alarcón. 
- José Antonio López Espinola. 
- Mercè Carbonés Hernández 
- Gemma Ubasart González 
- Francisco Centeno López 
- Jordi Permanyer Bellmunt 
- Oriol Papell Torres 
 
 
 
- Juli Boadella Vergés 
  Secretari 

  
  1.- Pressa de possessió nou/va Regidor/a. 
 
  2.- Ratificació Decret trasllat d’ubicació sessió 
       plenària d’investidura.   
 
  3.- Periodicitat de les sessions, representacions 
       i delegacions.   
 
  4.- Creació de les comissions informatives. 
 
  5.- Donar compte del decret d’Alcaldia en matè 
       ria de nomenament de Tinents d’Alcalde i 
       membres de Junta de Govern, Presidents 
       Comissions Informatives, representacions i 
       Delegacions. 
 
  6.- Règim retributiu, dedicació dels membres de  
       la Corporació, indemnitzacions i dietes per 
       assistència. Determinació del personal even 
       tual. 
 
  7.- Prendre coneixement de la constitució dels 
       grups polítics i els seus portaveus. 
   
 

- Ester Panadero Jiménez 
   Interventor 
______________________________ 
   EXCUSEN L’ABSÈNCIA 
 

 
Vist que els reunits formen la majoria legal de membres que legalment constitueixen 
l’Ajuntament Ple, el Sr. President declara obert l'acte i s'entra a l'examen dels assumptes 
inclosos en l'ordre del dia. 
 

1.- PRESA DE POSSESSIÓ DE LA NOVA REGIDORA 
 
l’Alcalde diu que en no haver pres possessió del seu càrrec com a Regidor el Sr. César Galvan 
Romero per incompatibilitat amb la seva incorporació en les Forces i Cossos de seguretat i 
policia, i un cop seguits els tràmits legals pertinents, la següent candidata de la llista 
electoral de CiU, la Sra. Mercè Carbonés Hernández, 
La Sra. Mercè Carbonés Hernández previ jurament o promesa reglamentària, pren possessió 
del seu càrrec com a Regidora de la Corporació. 
 

2.- RATIFICACIÓ  DECRET 
 



Es dóna lectura del següent Decret: 
 
“DECRET 571/2007.- Castellar del Vallès, onze de juny de dos mil tres. 
El Reglament Orgànic Municipal de l’Ajuntament de Castellar del Vallès, aprovat pel Ple del 6 de 
juliol de 1998, preveu, al seu article 35, que les sessions del Ple seran sempre a la Sala de 
Sessions del Palau Tolrà, excepte que el mateix Ple acordi una altra cosa. 
El Reglament d’Organització i funcionament de les Corporacions Locals, en l’article 85, preveu 
que en els supòsits de força major, pugui canviar-se la ubicació de la celebració de la sessió 
plenària. 
Atès que pel proper dia 16 de juny es preveu un gran nombre d’assistència de públic que és 
materialment impossible acollir en la Sala de Sessions. 
Vista la conformitat de la Junta de Portaveus. 
Atès que el Ple de la Corporació no està constituït i no pot adoptar encara cap acord. 
Aquesta Alcaldia.  H A   R E S O L T 
1.- Que vistes les circumstàncies d’especial assistència de públic, el Ple de constitució de 
l’Ajuntament, es celebri en els jardins del Palau Tolrà. 
2.- Ratificar aquest Decret en una propera sessió del Ple d’aquest Ajuntament.”  
 
Atès que en el seu moment la Junta de Portaveus estimà necessari el canvi d’emplaçament,  
L’Ajuntament Ple ACORDA: 
Ratificar el Decret 571/2007, de canvi d’ubicació de la sessió del Ple d’investidura. 
 
INTERVENCIONS: 
 
El Sr. Alcalde comenta l’acord que ja es va prendre en legislatures anteriors de celebrar el Ple 
d’investidura en els jardins del Palau Tolrà donada la gran assistència de públic i en no haver 
cap intervenció més es passa directament a les votacions essent aprovat per unanimitat. 

 
VOTACIÓ: la proposta queda aprovada amb el segment resultat: UNANIMITAT. 
 
3.- SESSIONS, REPRESENTACIONS i  DELEGACIONS 
 
D’acord amb l’article 38 del Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les 
Entitats Locals, de 28 de novembre, el Ple de la Corporació haurà de realitzar una sessió 
plenària extraordinària dins els trenta dies següents a la Constitució de la Corporació per tal de 
resoldre sobre la periodicitat de les sessions i nomenament de càrrecs dependents del Ple de la 
Corporació 
Per altra banda, amb la finalitat de poder millorar la gestió municipal, es plantegen les 
delegacions del Ple de la Corporació a la Comissió de Govern necessàries per agilitar 
determinats acords burocràtics, amb la intenció de donar més rellevància a la discussió dels 
temes que finalment passaran pel Ple de la Corporació, d’acord amb la previsió establerta a 
l’article 22.4 de la Llei Reguladora  de les Bases de règim local, 7/85, de 2 d’abril . 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents: 
ACORDS: 
PRIMER.- Acordar  la periodicitat de les sessions ordinàries del Ple en l’últim dimarts de cada 
mes, a les 21h., amb l’excepció, per període vacacional, del mes d’agost i l’avançament de la 
sessió ordinària de juliol i desembre, sempre qui hi hagin assumptes, en cas contrari podrà 
suspendre’s prèvia consulta amb la Junta de Portaveus. 
SEGON.- Elegir les següents persones com a membres representants de la Corporació als 
Òrgans corresponents. 
 

- l’Obra Social Benèfica a la regidora Mercè Giménez Renom 
Suplent Antònia Pérez Ballonga 
 



 Consell Escolar Municipal , els representants es distribuiran: 
- Ignasi Giménez Renom 
- Antònia Pérez Ballonga 
- Glòria Massagué Casals 
  
Per part dels grups  que no conformen els govern municipal designen tres representants: 
-    CiU: Mercè Vallès 
- L’Altraveu: Francesc Centeno 
- ERC: Oriol Papell 
 
- Pacte Industrial de la Regió Metropolitana, l’Alcalde i el regidor Oscar Lomas 

Cortes. 
                 
- Consorci Localret , l’Alcalde. 
Suplent Oscar Lomas Cortes. 
 
- Consorci de Normalització Lingüística: 
- Antònia Pérez Ballonga 
                  
- Consell Esportiu del Vallès Occidental: 
- Aleix Canalís Alsina 
 
- Comissió de Seguiment de la plaça Major: Sota la presidència de l’Alcalde i un 

representant de cada grup polític. Els diferents grups designaran el seu representant i 
suplent, si s’escau, i ho faran saber a Secretaria. 

                   
TERCER.- Delegar  a la Comissió de Govern de l’Ajuntament les següents competències la 
imposició i ordenació dels preus públics, concreció de preus privats i altres ingressos de caire no 
tributari, el règim d’incompatibilitats del personal funcionari o laboral. Deixar sense efecte la 
delegació aprovada, en sessió del dia 7 de novembre de 2006, facultant al titular de la Regidoria 
d’Hisenda a l’aprovació dels acords de liquidació i gestió tributària. 
 
INTERVENCIONS: 
 
En torn d’intervencions, la Sra. Montse Gatell, per CiU, comenta que en no haver-se nomenat 
encara els portaveus de cada partit no s’ha pogut celebrar la junta de portaveus prèvia al ple, i 
per això sol�licita ara el vot per separat de dos dels acords que es proposen en aquest punt de 
l’ordre del dia, per una banda la periodicitat de les sessions i per altra les representacions i 
delegacions. En respondre afirmativament l’Alcalde a aquesta sol�licitud la Sra. Gatell continua 
la seva exposició comentant curiositats que han detectat en el nomenament de representants 
en els diferents consells i consorcis, cosa que no discutiran però si expressen el seu desacord 
respecte a les dedicacions de les tres comissions que cal aprovar: territori, hisenda i social, de 
les quals només la social, que correspon al mateix alcalde,  té presidència a plena dedicació, 
mentre que la de territori i la d’hisenda són presidides per regidors que no tenen dedicació en 
aquest Ajuntament, tenint en compte que ambdues tenen regidors que sí que disposen 
d’aquesta dedicació. 
Pel que fa a la periodicitat de les sessions manifesta la seva disconformitat pel que fa a l’horari 
dels plens municipals, sense saber encara quin serà l’horari de les sessions informatives de les 
diverses comissions, atenent a la necessitat de la conciliació de la vida laboral i familiar. 
 
Per ERC el Sr. Oriol Papell manifesta que en aquest punt s’abstindran ja que no els sembla lògic 
convocar els plens a les nou del vespre impedint la conciliació entre la vida laboral i la vida 
familiar i pensen que un Ajuntament governat pel PSC, un partit d’esquerres, això ho haurien de 



tenir clar. Tots treballem i en presentar-nos per regidors cal tenir clar que això és prioritari i que 
des de la feina, per llei, s’ha de facilitar aquesta tasca com a regidor. 
 
Respon el Sr. Alcalde en veure com s’ha pres el tema que es facin els plens a les nou del 
vespre, comentant que veu clar que no és la millor hora del món però que cal garantir la 
presència de tots i cada un dels regidors de la Corporació i per tant en veure les possibilitats de 
cada regidor s’ha optat per facilitar el fet que tots els ells poguessin assistir fos quina fos la seva 
jornada laboral, que es podria haver seguit amb l’horari de la legislatura anterior, però que per 
una hora més, un cop al mes, no ha de suposar el fet de no fer compatibles les tasques com a 
regidor de l’Ajuntament amb les tasques pròpies de cadascú. 
 
En no haver més intervencions es procedeix a les votacions de manera separada tal com ha 
sol�licitat la Sra. Montse Gatell en nom de  CiU.  
 
Seguidament es procedeix a les votacions. 
 
Pel que fa a la periodicitat de les sessions ordinàries: 
 
VOTACIÓ: la proposta queda aprovada amb el segment resultat  12 VOTS A FAVOR 
(PSC i L’ALTRAVEU). 7 VOTS EN CONTRA (CiU), 2 ABSTENCIONS (ERC)  
 
Pel que fa a les representacions en òrgans i delegacions a la Junta de govern  
 
 
VOTACIÓ: la proposta queda aprovada amb el segment resultat 12 vots a favor (10 
PSC i  2 L’ALTRAVEU)  9 abstencions (7 CiU i 2 ERC)  
 
 
 4.- CREACIÓ DE COMISSIONS INFORMATIVES 
  
ATÈS que els grups integrants de la Corporació han de participar en els òrgans 
complementaris de l’Ajuntament que tinguin com a funció l’estudi, informe o consulta dels 
assumptes que vagin al Ple, així ho disposa l’article 20.3 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
reguladora de les bases del règim local. 
ATÈS el que disposa l’article 49 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril pel qual s’aprova el 
text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, sobre la creació d’òrgans 
complementaris. 
ATÈS el que disposa els articles 18 i següents del reglament Orgànic municipal, sobre 
constitució de les comissions informatives, a proposta de l’Alcaldia, a l’Ajuntament Ple es 
proposa l’adopció dels següents 
ATÈS el que disposa l’article 125.b del Reglament d’organització i funcionament de les 
Corporacions Locals respecte a la composició de la comissió. 
ACORDS: 
PRIMER.- Constituir les Comissions Informatives que es detallen, per emetre informe i 
debat dels assumptes de la seva àrea, que tinguin que sotmetre’s a sessió de l’Ajuntament 
en Ple o per tractar-ne aquells que sense ésser de coneixement del plenari es presentin pel 
seu treball. 
 
 1.- COMISSIÓ DEL TERRITORI,  amb els àmbits següents: 

- Territori 
- Habitatge 
- Medi ambient 
- Planificació urbanística 
- Espais Públics 



- Transport i mobilitat 
 

2.- COMISSIÓ SOCIAL  amb el següent contingut: 
- Benestar Social 
- Salut 
- Educació 
- Cultura 
- Lleure 
- Joventut 
- Esports 
- Ocupació 
- Gent gran 
- Cooperació i voluntariat 
- Participació i civisme 
- Comunicació. 

 
3.- COMISSIÓ ECONÒMICA I RÈGIM INTERN  amb el següent contingut: 
- Hisenda 
- Comerç i indústria  
- Turisme 
- Seguretat ciutadana 
- Règim intern 
- Atenció ciutadana 
- Noves tecnologies 
- Foment de la Vila i coordinació de fires 

 
SEGON.- La Comissió especial de Comptes  estarà formada pels mateixos components de 
la Comissió Informativa econòmica. Per la seva composició i funcionament d’aquesta 
Comissió i de les anteriors,  s’atendrà a allò que disposa el Reglament Orgànic Municipal. 
 
TERCER.- Les comissions sota la presidència de l’Alcalde o Regidors en qui delegui la 
presidència quedaran integrades pels següents vocals: 

- 4 membres del PSC + 2 suplents  
- 3 membres de CiU + 2 suplents 
- 1 membre de l’Altra Veu + 1 suplent 
- 1 membre d’ERC + 1 suplent 

 
Els presidents respectius de cada comissió fixaran els dies de reunió i els portaveus del 
diferents grups polítics li faran saber els representants que designen que designen com a 
titulars i els seus suplents. 
 
Intervencions: 
 
L’Alcalde comenta les tres comissions informatives que s’han organitzat, que és diferent del 
cartipàs municipal que té 4 àrees de funcionament. Comenta com es distribueix la representació 
de cada un dels diferents grups municipals en funció dels resultats obtinguts a les eleccions. 
Comenta responent a l’anterior intervenció de la Sra. Montse Gatell que han cregut oportú 
nomenar president de cada una de les comissions a regidors que ja tenen una certa trajectòria i 
experiència com a regidors de l’Ajuntament, ja que això facilitarà la comunicació amb els altres 
grups municipals, perquè el que es vol és que les comissions informatives siguin un fòrum i 
òrgan de debat i proposta i no un mer tràmit d’exposició. Es vol donar a aquestes comissions la 
importància que tenen per arribar a acords amb els diferents grups. Manifesta també que 
cadascuna de les comissions funcionarà de manera independent i no agrupades com fins ara 
durant la darrera legislatura. 



 
La Sra. Montse Gatell per CiU comenta que ja farà la seva intervenció després del punt cinquè 
per establir quin és el motiu del seu vot. 
 
Per ERC intervé el Sr. Jordi Permanyer comentant que el seu vot serà l’abstenció i es justifica 
dient que encara no se sap quan es reuniran les diferents comissions, però que cal parlar per 
planificar l’agenda. Li sobta que només es creen tres comissions quan s’ha creat una àrea molt 
important com és la de presidència, però que en canvi no té cap comissió específica i ho troba 
incongruent. També comenta que, malgrat l’explicació del Sr. Alcalde sobre com s’ha triat la 
presidència de les diferents comissions, observa certes incongruències pel fet que presideixen 
les comissions persones que no són responsables d’aquella àrea justificant-ho amb el fet que 
reuneixen més experiència, i exposa que si tenen aquesta experiència perquè no es fa a 
aquestes persones responsables de l’àrea.  
 
Intervé el Sr. José González pel PSC comentant que en veure la insistència en el tema de la 
contradicció vol aclarir que això no ha estat així de manera improvisada, si no que és un punt 
molt pensant i que creu que la oposició confon les funcions que té una àrea amb una dedicació 
per al treball de cada dia, on s’ha situat a les persones amb més potencial, i les funcions de les 
comissions informatives, que són dues coses absolutament diferents. I que és totalment 
diferent la feina diària i la preparació dels Plens. 
 
En no haver més intervencions el Sr. Alcalde dóna pas a les votacions. 
 
VOTACIÓ:  la proposta queda aprovada amb el segment resultat 9 abstencions (7 
CiU i 2 ERC) 12 vots a favor (10 PSC i  2 L’ALTRAVEU)  
 
 5.- DONAR COMPTE DEL DECRET D’ALCALDIA EN MATÈRIA DE NOMENAMENT 
                DE TINENTS D’ALCALDE I MEMBRES DE JUNTA DE GOVERN, PRESIDENTS 

     DE COMISSIONS INFORMATIVES, REPRESENTACIONS I DELEGACIONS. 
 
 
El Sr. Alcalde comenta que simplement es tracta de donar compte del Decret de l’Alcaldia 
664/07 segons el que s’estableixen les diferents delegacions municipals. Comenta que el nou 
Cartipàs municipal s’estructura en quatre àrees: Economia i Règim Intern, Territori, Social i 
Presidència. Afegeix que aquesta última és una de les principals novetats respecte a l’anterior 
legislatura. En resum s’han creat fins a vint-i-quatre regidories. Afegeix que al capdavant de 
cada una de les àrees s’ha situat un responsable polític amb la intenció que durant els mesos 
d’estiu i en tornar de vacances es situarà també un responsable tècnic. També s’està estudiant 
com fer encaixar l’organigrama polític amb el tècnic de personal propi de l’Ajuntament. Amb la 
creació d’aquestes quatre grans àrees es pretén garantir la coordinació dels diferents 
departaments i es vol deixar molt clar quina és la responsabilitat de cada un dels regidors i 
quines atribucions tenen els diferents membres de l’equip de govern i també en un futur 
clarificar les responsabilitats i atribucions dels tècnics de més nivell de l’Ajuntament. 
 
Començant per l’àrea de presidència comenta que aquí s’han situat les regidories de caire més 
transversal i que tenen un caràcter i importància estratègics pel municipi, com és tot el que fa 
referència a comunicació, la regidoria de participació i civisme, la de cooperació i voluntariat, la 
de seguretat ciutadana, mobilitat i transports, i la regidoria de nova creació que és la d’atenció a 
les urbanitzacions, també hi haurà una regidoria de projectes estratègics. 
 
Pel que fa a l’àrea d’economia i règim intern a més d’hisenda i recursos humans s’inclouran 
regidores com la de noves tecnologies, comerç i indústria, serveis d’atenció al ciutadà, i OMIC. 
Una novetat és el fet que fins ara comerç i indústria depenien de promoció econòmica i ara s’ha 
preferit incloure en aquesta àrea comerç i indústria així com promoció de la vila i turisme, 



mentre que formació i ocupació dependrà de l’àrea social. Una altra novetat és la creació de la 
regidoria de compres i serveis contractats per millorar l’eficàcia dels recursos municipals 
centralitzant les compres i fent concursos entre els diferents proveïdors. També prenen el 
compromís de controlar de manera exhaustiva els serveis contractats per vetllar pels interessos 
de l’Ajuntament i requerir als concessionaris tot el que faci falta per tal de complir amb el que 
estableixen els diferents contractes. 
 
A l’àrea social, on s’agrupen set regidories diferents, s’inclouran les competències de 
Normalització Lingüística, cultura i lleure, esports, salut i benestar social, ocupació i formació i la 
regidoria de gent gran. 
 
Referent a l’àrea de territori comenta que d’aquí dependran les regidories d’urbanisme, 
habitatge, via pública i medi ambient. Així mateix es crea una regidoria específica de planificació 
urbanística de patrimoni i de paisatge urbà. 
 
Novament fa referència a que s’està treballant com fer encaixar aquest organigrama amb 
l’organigrama tècnic del propi Ajuntament i agraeix als treballadors la rebuda que han dispensat 
al nou equip de govern. 
 
Pel que fa a la Junta de Govern Local els regidors que la composen seran: 
 
1r. Tinent d’Alcalde:  José González 
2n. Tinent d’Alcalde: Òscar Lomas 
3r. Tinent d’Alcalde:  Aleix Canalís 
4t. Tinent d’Alcalde:  Antònia Pérez  
5è. Tinent d’Alcalde:  Jordi Carcolé 
6è. Tinent d’Alcalde:  Josefa Martínez 
   
Les sessions de la Junta de Govern Local seran obertes a tots els regidors, incloent els de 
l’oposició tot i que no tindran dret a vot. 
 
Intervencions: 
 
Intervé la regidora de CiU Sra. Montse Gatell comentant que en cap moment vol parlar de les 
persones, i seguint amb el que havia dit en el punt anterior reitera la incongruència que observa 
en les presidències de les comissions informatives i en el repartiment de les responsabilitats 
dels regidors de l’equip de govern, però que donat que l’Alcalde té la facultat de distribuir el 
cartipàs com li sembli més convenient no es posa en dubte la validesa d’aquesta distribució. 
Exposa que en primer lloc es constata que les responsabilitats màximes es distribueixen 
bàsicament en mans de tres regidors i que, en el cas del regidor José González, que és   
responsable de temes estratègics del municipi, en certa forma desproveeix de contingut les 
responsabilitats de l’Alcalde, que no lidera temes com la Plaça Major o l’Espai Tolrà, considera 
que també desproveeix de responsabilitats al regidor d’urbanisme ja que assumeix la 
responsabilitat de planificació urbanística i la presidència de la comissió de territori malgrat no 
ser regidor d’urbanisme. Tot això, sense posar en dubte les capacitats del regidor, essent un 
dels membres de l’equip de govern que no s’hi dedicarà de manera completa i essent el primer 
Tinent d’Alcalde. També observa una altra disfunció amb fet que el Sr. Jordi Carcolé, regidor de 
seguretat ciutadana i transport, assumeix la presidència de l’àrea econòmica, tot i no ser 
regidor d’hisenda ni tenir dedicació completa, mentre que el regidor d’hisenda que té dedicació 
completa no presideix la seva pròpia àrea. L’Alcalde, coordinador de l’àrea social, no presideix la  
de presidència, mentre que el regidor Aleix Canalís que forma part d’aquesta àrea i té dedicació 
completa tampoc la presideix. Constata el fet que els presidents de les comissions amb majors 
responsabilitats són regidors sense dedicació mentre que els regidors que tenen més 
delegacions de diferents matèries tenen més dedicació. Afegeix que espera que més endavant 



es faci saber quin és el contingut de les noves regidories com per exemple turisme i voluntariat i 
comenta que troba estrany que la regidora d’ensenyament segueixi exercint com a mestra 
d’una escola del municipi, així com que la regidora de sanitat segueix amb la seva tasca com a 
metge del CAP, sense posar en dubte la professionalitat de cap de les dues, i els demana 
explícitament honestedat en el compliment dels seus respectius càrrecs. Veu que això és 
totalment legal però posa en dubte si aquesta és una decisió correcta. Finalment formula dues 
preguntes directament a l’Alcalde. Vol saber en primer lloc si tal com diu el decret serà l’Alcalde 
directament qui presideixi la comissió de l’àrea social o bé si ho farà el Sr. Pepe González que 
dirigeix l’àrea de presidència. En segon lloc vol saber si el Sr. Jordi Carcolé, regidor de seguretat 
ciutadana, presidirà també la Junta local de Seguretat o bé si ho farà el propi Alcalde. 
 
Respon l’Alcalde comentant que farà la seva intervenció més endavant però responent a les 
dues preguntes formulades diu que com a Alcalde, tal com va quedar clar en el ple 
d’investidura, serà ell qui presidirà directament l’àrea social i la Junta de local de seguretat. 
 
Per part d’ERC intervé el Sr. Jordi Permanyer insistint en que entén que és potestat de l’Alcaldia 
distribuir el cartipàs, però torna a insistir en el tema que quan una persona es presenta com a 
regidor ha de tenir clar que hi ha de prestar el màxim de dedicació i que això no sembla així 
segons en nou cartipàs i amb les responsabilitats que s’han repartit, ja que alguns regidors i 
regidores, imagina que a causa de la seva tasca professional, no hi poden dedicar el temps que 
caldria. Veu incongruent que les persones que presideixen algunes comissions, tal com ha dit 
l’Alcalde en funció de la seva experiència i pensa que és una llàstima que no s’aprofiti aquesta 
per a fer-los responsables de l’àrea. 
 
L’Alcalde intervé ja que considera que sigui un joc d’equívocs explicant que considera que és 
totalment diferent ser el coordinador de cada una de les diferents àrees i una altra molt diferent 
és presidir les comissions informatives. I que no veu que sigui necessària la correspondència 
entre estar al capdavant d’una àrea i ser president de les comissions informatives, la funció 
principal de les quals és informar a la resta de grups municipals dels diferents projectes i 
iniciatives o propostes que es volen tirar endavant per part de l’Alcaldia i l’equip de govern. 
Finalment aclareix els comentaris dirigits envers les regidores d’ensenyament i sanitat 
comentant que no ha d’existir cap dubte respecte a la seva honestedat en el desenvolupament 
dels seus càrrecs i que precisament, com a directes coneixedores de les problemàtiques de les 
seves àrees, és una oportunitat que cal aprofitar. 
 
 Intervé breument la Sra. Montse Gatell apuntant un punt que havia oblidat a la intervenció 
prèvia respecte que li sembla una bona decisió la creació de l’àrea de presidència que relliga els 
temes estratègics. 
 
El Sr. Jordi Permanyer intervé novament per afegir que discrepa en el fet que no tingui res a 
veure la tasca diària amb les comissions, ja que se sap que les comissions són centres de debat 
i informació i que es pot donar el cas que surti algun tema específic i que el regidor responsable 
de l’àrea no hi sigui present. 
 
El Sr. Alcalde li clarifica que no cal que tingui cap dubte ja que el regidor responsable de l’àrea 
serà també present a la comissió informativa corresponent, i que qualsevol dubte que pugui 
haver serà resolt. 
 
En no haver més intervencions i ser un punt del qual no cal realitzar votacions si no només 
donar-ne compte el Sr. Alcalde dóna pas al següent punt de l’ordre del dia. 
 

 6.- APROVACIÓ D’ASSIGNACIONS,  PERSONAL EVENTUAL 
 



L'article 75.2 de la Llei de bases del règim local, l'article 165 del text refós de la Llei municipal i 
de règim local de Catalunya, i 13 del Reglament d'organització i funcionament jurídic de les 
corporacions locals, estableixen que els membres de les Corporacions podran percebre 
indemnitzacions en la quantia i condicions que acordi el Ple de la Corporació. Aquestes 
indemnitzacions s'han de consignar en el Pressupost Municipals dins dels límits establerts en 
caràcter general. Aquestes indemnitzacions són de dues classes: 

- les despeses ocasionades per l'exercici del càrrec, corresponents a desplaçament i viatges, 
que podran percebre tant els membres en règim de dedicació exclusiva com els que no 
tingui aquest caràcter, prèvia justificació documental i segons les normes d'aplicació 
general en les administracions públiques. 

- per assistència a la concurrència a sessions, per a tots els membres excepte els de 
dedicació exclusiva, no obstant, aquests últims en poden percebre quan es tracta 
d'organismes depenen de la corporació amb personalitat jurídica pròpia o tribunals de 
proves selectives de personal. 

Aquesta concurrència a sessions a que es fa referència és un dret i deure dels regidors 
especialment a les del Ple i a les comissions en que en formi part, tal com indiquen els articles 
150 de la Llei municipal i règim jurídic de les corporacions locals. 
Per altra banda, d’acord amb l’article 26 del Reglament Orgànic municipal, els Regidors electes es 
constitueixen en grups municipals, designant cadascun d’ells el seu portaveu. 
D’acord amb la modificació de l’article 73 de la Llei de Bases, feta per la Llei 11/1999, de 21 
d’abril, el Ple podrà assignar amb càrrec als pressupostos anuals una dotació econòmica que 
comptarà amb un component fixa i un altre de variable, en funció del nombre de regidors de 
cadascun d’ells. 
Vist aquests aspectes legals, a l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents: 
ACORDS: 
PRIMER.- Assignar per a cada un dels grups polítics, que constitueixen l’Ajuntament: PSC (Partit 
dels Socialistes (PSC-PM), Convergència i Unió (CiU); l’Altraveu, Esquerra Republicana de 
Catalunya, (ERC-AM). 

-     component fix : per a cada grup polític:     3.500 €.   
- component variable: per a cada regidor:   1.550 €. 
 

SEGON.- Aprovar  retribucions i dietes que figuren en annex que afecten a: 
- Electes  amb dedicació exclusiva o parcial 
- indemnitzacions a regidors sense dedicació exclusiva per assistència a òrgans 

corporatius a partir de les corresponents previsions. 
 
TERCER.- Aprovar  que el personal eventual serà en nombre de dos, les característiques de les 
quals seran: 

- Director de l’àrea d’urbanisme i territori i projectes. 
- Gestor de l’àrea de Governació, Règim intern, servei de compres i coordinació interna 

d’àrees. 
L’import global que s’assigna per aquests funcionaris de confiança és el que figura en el 
document annex. 
Per l’efectivitat d’aquest apartat es tramitarà la corresponent modificació pressupostària. 
 
QUART.- L'actualització periòdica d'aquestes indemnitzacions i retribucions es farà al moment 
d'aprovar el pressupost general de la Corporació, de cada any, a tenor del percentatge 
d'increment aplicat a les retribucions dels funcionaris d'aquest Ajuntament, sense necessitat d'un 
acord exprés. 
Aquestes retribucions són brutes i subjectes a les retencions legals pertinents. 
L'inici dels efectes econòmics serà a comptar del mateix dia de la presa de possessió. 
 
INTERVENCIONS: 
 



Exposa aquest punt el Sr. Pepe González comentant que precisament sense ser regidor d’hisenda 
exposa ell aquest que és un tema econòmic. Explica que s’està parlant de dedicacions i d’un altre 
tema que és el pressupost i que només hi ha uns diners i que en parlar de les dedicacions també 
cal pensar com es pagaran. Fa algunes consideracions dient que ja quan era a la oposició 
considerava que la política és una cosa mal pagada, i que per exemple un gerent d’una empresa 
de 230 treballadors i un pressupost de trenta milions d’euros no cobraria el que se li pagarà a 
l’Alcalde, però que la política té un element vocacional i que això és el que justifica les 
dedicacions. S’ha optat per una línia continuïsta amb l’anterior legislatura, que va ser votada 
unànimement pel consistori, i que el que es proposa es troba dins la forquilla recomanada per la 
Federació Catalana de Municipis. També es comparteix el criteri de l’anterior equip de govern i 
que no es tornarà a plantejar fins a la propera legislatura, i que l’únic increment que s’aplicarà és 
el de l’IPC que també s’aplica als treballadors. També cal tenir en compte que en haver quatre 
regidors més el cost d’aquest capítol s’incrementa. Afegeix que l’import aplicat el 2003 suposava 
el 2,02% del total de pressupost de l’Ajuntament i que ara és una mica inferior ja que representa 
el 2,01% del pressupost del 2007. Comenta que cal diferenciar el que és l’assignació als grups i 
altra les remuneracions de les dedicacions. S’ha decidit que només l’Alcalde i dos regidors tindran 
dedicació completa, un regidor a 3/4 de jornada i un altre a mitja jornada, la qual cosa és una 
distribució força semblant a la de l’anterior legislatura. Pel que fa al tema del personal eventual 
es planteja la contractació de dues persones: un director de l’àrea d’urbanisme, territori i 
projectes i un gerent de l’àrea de governació, règim intern, servei de compres i coordinació 
interna d’àrees. Aquestes dues persones no són de l’Ajuntament i es contractaran directament. 
Les seves funcions són de càrrec de confiança. Seguidament explica que les remuneracions 
establertes pels càrrecs polítics només han arrodonit una mica a l’alça els imports del darrer any. 
Afegeix que cal tenir en compte que quan parlem de les dedicacions cal tenir en compte que 
aquestes no són dedicacions de 8 hores diàries en el cas de les dedicacions completes si no de 
moltes més hores i que també cal considerar que en el tema de la remuneració cal tenir en 
compte les responsabilitats i coordinacions que tenen una part fixa i una altra variable. Afegeix 
que les remuneracions del personal eventual es cobrirà aquest any amb diners disponibles d’una 
plaça de funcionari que no ha estat coberta i de l’anterior càrrec de confiança que va cessar en 
celebrar-se les eleccions. 
 
Per part de CiU intervé la Sra. Montse Gatell comentant que per assumir les despeses d’aquests 
dos càrrecs de personal eventual caldrà fer una modificació pressupostària ja que ens trobem a la 
meitat de l’execució de l’actual pressupost. També cal tenir en compte que aquests són un gerent 
i un director d’urbanisme, on hi ha un regidor de l’àrea, un president de la comissió, un regidor 
de planificació urbanística i a més a més aquest càrrec de confiança, per la qual cosa cal esperar 
que aquesta urbanisme funcioni perfectament. També té clar que el nou equip de govern aposta 
molt per aquesta àrea, en detriment de la social, que malgrat estar presidida directament per 
l’Alcalde no té cap altre regidor ni càrrec assignat.  
 
Intervé la Sra. Gemma Ubasart per l’Altraveu explicant que encara que veu que els sous no són 
excessius i es troben dins els límits establerts sí que supera el que la majoria de ciutadans cobra 
per la seva feina. Troba excessives les compensacions econòmiques que percebran els grups 
municipals per al manteniment dels partits, ja que aquestes no reverteixen en els ciutadans. 
Observa alguns desequilibris en les assignacions segons les dedicacions que ja ha comentat el Sr. 
Pepe González. Afegeix que s’abstindran en la votació i posa l’èmfasi en el fet que espera que els 
càrrecs siguin mereixedors del seu sou a partir dels resultats de la seva feina i que en el tema 
dels partits no té cap esperances que el que rebran serveixi per res a la ciutadania. 
 
Per ERC intervé el Sr. Jordi Permanyer dient que en parlar de les assignacions econòmiques a 
càrrecs polítics i de confiança sempre hi ha controvèrsia, però que si que veu que el que es 
proposa és dins la franja mitja recomanada per la Federació i l’Associació de Municipis i que 
pensa que aquest és un tema que s’ha de regular per llei per tal que no hi hagi suspicàcies. 
Analitzant la proposta d’assignacions comenta que els seus càlculs detecten que els grups 



municipals haurien de cobrar el mateix ja que la feina que fan és en definitiva la mateixa, i que 
els grups amb menys representació en realitat tenen més feina ja que s’ha de repartir les 
comissions mentre que els grups més grans poden assignar una persona a cada comissió. Parlant 
globalment veu que l’anterior equip de govern només comptava amb un càrrec de confiança, 
assignat a l’àrea social. Comenta que en relació al pressupost s’ha parlat de percentatges, però 
que parlant en xifres l’anterior equip de govern tenia deu regidors i un càrrec de confiança a mitja 
jornada i l’actual té deu regidors i dos càrrecs de confiança, i que econòmicament la diferència de 
l’assignació econòmica està al voltant dels 95.000€ més, la qual cosa indica in increment 
considerable amb el qual no hi estan d’acord. 
 
En resposta a les intervencions de la Sra. Montse Gatell i del Sr. Jordi Permanyer, el Sr. Pepe 
González informa que a l’actual pressupost no s’havia tingut en compte que el nombre de 
regidors variaria de disset a vint-i-un i que això forma també part de l’increment econòmic. 
Explica que és cert que es vol potenciar la regidoria d’urbanisme ja que és una de les zones que 
han trobat més debilitades i que creuen que fins ara no ha funcionat prou bé. Pel que fa a la 
política social comenta que l’Alcalde ja ha fet referència a que s’intenta tenir un tècnic 
coordinador a cada una de les àrees per mitjà de promoció interna dels propis treballadors de 
l’Ajuntament. Pel que fa a la intervenció de la Sra. Gemma Ubasart comenta que de fet 
l’assignació als partits en realitat es fa al grup municipal com a suport per la tasca desenvolupada 
i que des de l’equip de govern estan molt interessats a seguir la seva trajectòria amb l’esperança 
que l’ús que faran d’aquests diners serà molt més profitós que el que en fan els partits 
tradicionals. Pel que fa al tema dels càrrecs de confiança esmentats pel Sr. Jordi Permanyer 
indica que hi ha altres municipis del nostre entorn com Palau i Santa Perpètua que amb menys 
habitants i menys pressupost tenen fins a cinc càrrecs de confiança i pensa que aquí s’ha mirat 
de ser força continguts i s’han buscat les persones que clarament poden dur a terme aquestes 
funcions i que creu que, de cara al ciutadà i des del punt de vista pressupostari, és millor buscar 
càrrecs de confiança que lliguen la seva trajectòria professional i política a l’equip que està en el 
govern i que en arribar les eleccions queden fora, en lloc de buscar un funcionari i consolidar-lo ja 
que queda de per vida a l’Ajuntament i per tant creu que s’ha pres una decisió correcta. 
 
En no haver més intervencions es passa a les votacions. 
 
VOTACIÓ: la proposta queda aprovada amb el segment resultat 2 vots en contra 
(ERC),  9 abstencions (7 CiU i 2 L’ALTRAVEU) 10 vots a favor del grup municipal 
socialista.  
 

7.- PRENDRE CONEIXEMENT DE LA CONSTITUCIÓ DELS GRUPS POLÍTICS 
 
 Els diferents grups polítics presents a l’Ajuntament faran saber els seus portaveus que 
per a la deguda constància, es recull de la forma següent: 
 
L’Alcalde informa que per part de CiU la portaveu serà la Sra. Montse Gatell, per part d’ERC el 
Sr. Jordi Permanyer i el Sr. Oriol Papell que s’aniran tornant, per L’ALTRAVEU la Sra. Gemma 
Ubasart i per part del Grup Municipal Socialista el portaveu serà el Sr. Pepe González. 
 
 
I no havent-hi assumptes sobrevingut ni suggeriment ni preguntes, ni cap cas més 
assumptes a tractar, essent un quart de d’onze de la nit, s’aixeca la sessió de la qual s’estén 
la present Acta que signa com a fedatari d’aquests acords el Secretari, amb el vist-i-plau del  
Sr. Alcalde. 


